Pls. type below English and keep original English words.
The DWL-G810 is capable of two levels of wireless encryption - 64-bit, and 128-bit.
DWL-G810 обеспечивает два уровня беспроводного шифрования - 64-битное, и 128-битное.
Xbox Setup
Установка Xbox
Step 1 - Please refer to Step 4 for configuring and modifying the wireless settings of the DWL-G810
Шаг 1 – Пожалуйста, обратитесь к шагу 4 для настройки и изменения беспроводных параметров DWL-G810

Step 2 - Connect an Ethernet cable from the DWL-G810 to the Ethernet port on the back of your Xbox.
Шаг 2 – Соедините кабелем Ethernet DWL-G810 и порт Ethernet, расположенный на задней панели Xbox.
In order to connect to the XBox Live service, you will need to have the proper XBox Live equipment and account.
Для того чтобы подключить сервис XBox Live, необходимо иметь соответствующее оборудование XBox Live и учетную запись.

PlayStation 2 Setup
Установка PlayStation 2
Step 1 - Please refer to Step 4 for configuring and modifying the wireless settings of the DWL-G810
Шаг 1 – Пожалуйста, обратитесь к шагу 4 для настройки и изменения беспроводных параметров DWL-G810

Step 2 - Connect an Ethernet cable from the DWL-G810 to the Ethernet port on the back of your PlayStation 2.
Шаг 2 – Соедините кабелем Ethernet DWL-G810 и порт Ethernet, расположенный на задней панели PlayStation 2.
